

Verslag Vergadering met Contactpersonen d.d. 13 juni 2017

Aanwezig: zie presentielijst

Afwezig met kennisgeving:

Jenske van der Linden (penningmeester), Ruud Figee, Peter Koolmees, Peter Staal, Tiny de Theije, Marc Verwaal en Chiel Wilbrink,

1. Welkom

“Samenleven kun je alleen door samen doen”, met deze woorden opende Gérard Smit de vergadering. Hij dankt een aantal personen, die de afgelopen periode een bijdrage hebben geleverd zoals Siem Rosman (logo) en Roeland Havinga (website) en vertelt over de positieve reacties op onze buurtkrant ‘Vogelvoer’. Gérard betreurt de afwezigheid van wijkagent Hilco, vooral omdat er ook vragen voor hem zijn. Hij zal deze punten aan hem doorgeven (N.B. Later bleek dat Hilco zich afgemeld te hebben bij Jan Rip)

Door miscommunicatie binnen het WOT is helaas ook geen vertegenwoordiger van het WOT aanwezig. Ook dat punt blijft op de agenda staan.

SOBO: Volgens de subsidievoorwaarden zijn we verplicht deel te nemen aan algemene overlegsituaties als het Wijkoverleg en het SOBO. Niet altijd is de zin daarvan duidelijk zo bv. bij het SOBO waarin we volgens hun statuten eigenlijk geen plaats mogen nemen. In afwachting van wijzigingen in de statuten van het SOBO heeft het bestuur besloten voorlopig niet meer aan hun besprekingen deel te nemen.

2. Behandeling verslag vorige bijeenkomst d.d. 24 januari

N.a.v. :

- Gérard heeft nog niets gehoord over de evaluatie van kinderspeelplekken in de buurt, noch van nog toe te voegen boomstammen e.d. Rond speelwerktuigen staat het gras te hoog.

Esmee weet via Yvonne Wijnstekers dat er een evaluatie geweest is: het gebruik viel tegen. De vraag is of naast voorzieningen als Beatrixpark en locatie Kaag nog veel speeltuig in de buurt nodig is. Gérard neemt contact op met de wijkprocesmanager.

- Opschoondag. Voorde vorige (28 maart) waren we te laat. Als we volgend jaar hier tijdig van horen, kunnen we belangstelling peilen.

- Lydia vraagt naar opvolging vraag parkeerverbod vrachtauto's op Ketelvaart. Hilco zou dit nagaan. Het bestuur zal rappelleren.

- Zwaluwlaan:

- een bestelbus van een klusbedrijf parkeert al weken op het fietspad: gevaarlijk en hinderlijk voor rollators en kinderwagens. Bestuur zal ook dit aankaarten bij de wijkagent.
- Er wordt te hard gereden, Vraag is of het eerder genoemd 'attentiebord 50 KM.' geleend/geplaatst kan worden.
- Is er wat te doen aan (de routes van) de grote vrachtwagens?

Allemaal punten voor overleg met de wijkagent.

- Extra parkeergelegenheid Nachtegaallaan: Paul heeft vanuit het wijkoverleg de vraag meegekregen hoe onze bewonersvereniging staat tegenover het opnieuw in gebruik nemen van de parkeerplaats eind Koekoekslaan/Nachtegaallaan. Dit zou handhaving van parkeerregime rond de school kunnen ondersteunen en is tevens prettig bij de ingang van het park. Bij de aanwezigen is hier ruim draagvlak voor.

Wordt doorgegeven aan de wijkprocesmanager.

- Andere vraag: is er beleid t.a.v. parkeren van bedrijfsauto's ('busjes') in woonstraten, analoog aan regels in een aantal oude wijken? Bestuur vraagt het na.

- Esmee refereert aan eerder genoemde veiligheidsanalyse en presentatie door een ex-inbreker – in Vlaardingen een succes. Ook hierop is nog geen reactie gekomen van de wijkagent: actiepoint voor het bestuur.

Jan Rip sluit aan: hij is in overleg inzake een analyse van recente inbraken in Schiedam - Noord. Zie verder agendapunt 7.

Het verslag wordt vastgesteld.

3. Zoektocht naar een voorzitter.

Deze zoektocht dient met kracht voortgezet te worden en resultaat op te leveren. Een bestuur van drie personen (Gérard, Jenske en Paul) is echt te kwetsbaar.

Leden worden ook uitgenodigd event. namen van kandidaten te noemen.

4. Bespreking Vogelvoer I en II en nieuwe website

Alom complimenten voor de nieuwe buurtkrant.

Inmiddels heeft Roeland Havinga geheel belangeloos een website voor onze Bewonersvereniging gebouwd na zich ook verdiept te hebben in de sites van andere bewonersverenigingen. Hij stelt zichzelf en zijn bedrijf *Webspreso* voor en gaat in op de site:

- Doelstelling (o.a. een professionele uitstraling)
- Program van eisen (o.a. actualiteit, makkelijk te onderhouden [CMS])
- Presentatie van de life-site met diverse rubrieken als 'Oud Kethel', 'bewoners aan het woord', en Nextdoor.

Belangrijk is dat informatie/inhoud/content wordt geleverd vanuit bestuur en leden. Roeland is bereid dan deze op de site te plaatsen en biedt zich aan als moderator.

Gezocht wordt nog naar een tekstschrijver en een eindverantwoordelijke (redacteur); ook zal een van de bestuursleden dit aandachtsveld specifiek onder zijn/haar hoede moeten nemen. Naam van de site:

www.vogelbuurt-schiedam-kethel.nl,

(op dit moment nog: www.development.webspreso.nl/vogelbuurt/contact)

mailadres vooralsnog: info@webspreso.nl .

Roeland is tevens bereid de vormgeving van 'Vogelvoer' in de toekomst te verzorgen; ook hiervoor wordt een redacteur gezocht (voor alg. adjunct bestuurslid Paul is dit een tijdelijke klus).

Ook i.v.m. de inhoudelijke afstemming Website-Nextdoor-Vogelvoer en het vastleggen van verantwoordelijkheden is een Protocol Media voor onze Bewonersvereniging van belang.

5. Wat kan het WOT voor ons doen?

In elk geval op onze uitnodiging ingaan ☺! we houden dit punt aan.

6. Werving contactpersonen

Aanhouden.

7. Stand van zaken diverse werkgroepen

Werkgroep samenwonen (Jan Rip):

Jan gaat in op item 'inventarisatie inbraken'.

Van de zes gemelde slechts een in onze buurt, dus nog geen speerpunt. Mogelijk andere uit te werken items: Voordeurveiligheid, Brandveiligheid en Verkeersveiligheid.

M.b.t. de woningen: er is sprake van een aantal bouw- en verbouwwerkzaamheden in de buurt m.n. aan/in de oudere woningen (zoals terras- en dakopbouw). Jan wil informatie hierover verzamelen om daarmee andere buurtbewoners van dienst te kunnen zijn. Andere suggesties welkom!

M.b.t. de jongere woningen heeft Henk Vos een mooi resultaat geboekt: collectieve renovatie van een gevelisolatiesysteem voor 20 woningen!

Op de longlist komen: fundering en kruipkelders.

Gérard oppert nog als mogelijk project: tuinonderhoud voor ouderen in de buurt (suggestie Piet van Wenden: bijv. een raamovereenkomst met een hovenier). Jan: kan ook een vorm van nabuurschap worden.

Werkgroep Samenzijn (Marja)

In opbouw

Werkgroep samenleven (Rob)

Idem.

8. Wat verder ter tafel komt

- Esmee vertelt over de voorbereiding van de 5^e editie van het buurtfeest op 2 september. De plannen en subsidies zijn rond; begin juli gaat de eerste Flyer rond (incl. Sauerstraat). Er is bewust gekozen voor een straatfeest in tegenstelling tot een locatie als schoolplein om het open karakter van het feest te benadrukken.
 - Piet van Wenden stelt voor om los hiervan eens contact te leggen met de beide relevante schoolleidingen. Het bestuur zal hierin actie nemen.
 - Marga vraagt of de volgende vergadering op een andere avond dan de dinsdag kan, omdat sommigen op dinsdag structureel verhinderd zijn.
- We besluiten de komende Algemene Ledenvergadering te verplaatsen naar donderdag 26 oktober.
- Janneke biedt aan de volgende *Vogelvoer* zelf in haar 'eigen rayon' te verspreiden – gelijk een contactmogelijkheid. Goed idee: het bestuur zal hier graag gebruik van maken en ook andere contactpersonen hiervoor interesseren.

9. datum volgende vergadering

Datum volgende vergadering: | Datum: 22 oktober 2014 15:00 uur

Tegen 22.00 uur wordt de vergadering gesloten